
Zápis 
ze 73. zasedání předsednictva GA AV konaného dne 28. března 2007 

 
Přítomni: Dr. J. Gabriel, doc. L. Petráňová, prof. Š. Schwabik, Dr. J. Velemínský,  
 Ing. J. Skřivanová, A. Černá 
 
 

1. Předsednictvo projednalo návrh způsobu hodnocení návrhů projektů panelem v roce 2007, 
který vychází z postupu používaného v roce 2004. Formulář bude po připomínkách členů 
PGA dopracován a předložen ke schválení na příštím zasedání. 

2. PGA se shodlo, že bude třeba provést určité úpravy v dotazníku pro oponenty tak, aby 
pořadí otázek bylo v souladu s pořadím kriterií ve vyhlášení veřejné soutěže. Sekretariát 
připraví návrh, který bude členům Předsednictva rozeslán k připomínkám. Po schválení 
definitivní verze dotazníku bude třeba rovněž rozhodnout o změně vah jednotlivých 
dílčích hledisek s tím, že otázkám charakterizujícím odborné kvality navrhovatele a jeho 
týmu bude dána větší váha než dosud. 

3. A. Černá informovala PGA o termínech, které se týkají doplňovacích voleb do OR. 
5. dubna 2007 je konečný termín pro odevzdání kandidátních lístků. Volební komise bude 
zasedat 10. dubna 2007. PGA navrhne na svém příštím zasedání ke jmenování nové členy 
Oborových podle počtu získaných hlasů s přihlédnutím k odborným specializacím 
kandidátů tak, aby byly pokryty všechny potřebné odbornosti v dané radě . 2. května 2007 
se bude konat slavnostní předání jmenovacích dekretů nově zvoleným členům OR za 
přítomnosti předsedy AV ČR prof. Pačesa. 

4. Dr. Altman (EÚ) abdikoval dopisem z 22. 3. 2007 (tj. v době, kdy již byly rozeslány 
kandidátní listiny volitelům) na členství v Oborové radě 9. PGA abdikaci přijalo a děkuje 
Dr. Altmanovi za práci vykonanou v OR. 

5. Předseda OR3 navrhl Předsednictvu, aby ukončilo členství Dr. Červovi (GFÚ), který se 
od svého zvolení v květnu 2006, nezúčastnil ani jednoho zasedání OR. PGA 
s předloženým návrhem vyslovilo souhlas. 

6. Dr. Gabriel informoval o schůzce s Dr. Hudcem (ASÚ), ze které nevzešly žádné konkrétní 
závěry. 

7. Doc. Petráňová informovala o dopisu Dr. Barana, ředitele FLÚ prof. Sykovi, ve kterém 
upozorňuje na nezpůsobilost uchazeče, kterým je nakladatelství „Tamara Kroupová 
KONIASCH LATIN PRESS“ z důvodu nevypořádaných závazků ve vztahu ke státnímu 
rozpočtu. GA AV měla rovněž špatnou zkušenost s tímto nakladatelstvím: grantový 
projekt E8062102 řešitelky S. Tomkové byl po několikaletých průtazích přehodnocen jako 
nesplněný, protože uvedené nakladatelství publikaci nevydalo. 

8. PGA vyslovilo souhlas s návrhem Dr. Heinzela, ředitele ASÚ, aby GA AV informovala 
také ředitele ústavů AV ČR o závěrečném hodnocení dosažených výsledků ukončených 
projektů (např. formou seznamu). 

9. PGA projednalo a schválilo předložené žádosti řešitelů projektů o změny ve 
složení řešitelských týmů a přesuny finančních prostředků. 

10. Počátkem března požádala OR 8 řešitelku projektu KJB8994401 Mgr. Čapkovou 
o doložení výsledků (předložení rukopisu připravované publikace) řešení projektu do 
30. dubna 2007. S žádostí o další posunutí termínu odevzdání závěrečné zprávy do konce 
srpna 2007 PGA nesouhlasí vzhledem k nezbytnosti předat do konce června údaje 



o výsledcích ukončených projektů do databáze CEP. Mgr. Čapkové bude zaslán dopis 
s výzvou k osobnímu jednání, kterého se zúčastní předseda GA AV Dr. Gabriel, 
místopředsedkyně GA AV doc. Petráňová, předseda OR 8 Dr. Kostlán a zpravodaj 
projektu Dr. Němeček. Schůzka se bude konat 25. 4. 2007. 

11. Termín příštího zasedání PGA, které bude věnováno výsledkům doplňovacích voleb do 
OR a konstituování nových rad na základě těchto výsledků, bude v týdnu od 16. do 20. 
dubna 2007. 

 
 
 
Zapsaly: A. Černá       Schválil:  J. Gabriel 
 J. Skřivanová 


